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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wfoclawka zwracam siq z pro6bq o dokonanie naprawy
nawierzchni ulicy Sadowej - odcinka od ulicy Wierzbowej do ulicy Bukowej. Nawierzchnia
jezdni na wy2ej wymienionej ulicy jest w bardzo ztym stanie. Powstale dziury stanowiq
utrudnienie w bezpiecznym korzystaniu z ulicy. Ulica Sadowa nie byfa remontowana od wielu
lat.
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